

## **Adslevslægten bestyrelsesmøde Lørdag den 14. september.**

**Fremmødte : Margrethe, Else, Aase og Hans**

**Frameldte: Bo, Lise, Johanne og Mona.**

**Referent: Hans**

### **1. Godkendelse af referat.**

Der er ikke kommet noget fra Bo. Hvorfor Bo ?

Så vidt vi husker blev der besluttet

- a. Betaling depositum 5.000,00 til Nørre Vissing kro for slægtsmødet den 6. Juni 2020.
- b. Købe plante til anlægget
- c. Er der mere vi besluttede Bo ? Disse to poster er betalt.

### **2. Sidste nyt fra Else angående foreningen.**

Revision af regnskabet for 01 maj 2018 til 30 april 2019 er gennemført og underskrevet. Regnskabet blev ligeledes underskrevet af de tre tilstedeværende medlemmer af bestyrelsen.

Margrethe får hurtigt de tre øvrige bestyrelses medlemmers underskrift.

Liste med ikke betalt kontingent blev udleveret. Vi prøver at få de manglende til at betale. Vi har besluttet at ændre proceduren ved manglende betaling. Hvis der skyldes betaling for kr. 300 ( 2 år ) skal der sendes et brev med teksten, at hvis du er interesseret i medlemskab / bladet, skal der indbetales for 3 år på konto xxx ( kr. 450,00 ) hvorefter årsskriftet vil blive eftersendt.

### **3. Hjemmesiden ved Ejgil.**

Ejgil har lagt noget ind fra et slægtsmedlem.

Der skal skrives noget om at medlemmerne gerne må komme med input til artikler mm.

Vi besluttede at referatet for bestyrelsesmøderne for fremtiden lægges på hjemmesiden.

Det betyder at vi i bestyrelsen, hurtigt skal komme med kommentarer til referatet, hvis der er skrevet forkert i det,

Ejgil vil lægge referatet på en uge efter referatet er udsendt. Med mindre en af os har kommentarer til eventuelle fejl. Kommentarerne skal sender til referenten, der så kan give Ejgil besked.

### **4. Anlægget ved Aase.**

Busk indkøbt og plantet. Græsslåning fungerer fint.

### **5. Er der nyt fra Festudvalget Johanne og Lise**

Johanne og Lise var frmeldt til mødet.

6. Årsskriftet ved Jette.

Der er deadline til materiale den 15 oktober.

Bo samler derefter materialet og sender det til Jette senest den 25. oktober

Efterfølgende får Bo så materialet til korrektur.

Jette sender materialet til trykning senest mandag den 4. november.

Vi skal måske spørge vor medlemmer i USA, om de vil have bladet på en mail, så det ikke forsinkes eller forsvinder i posten ?

7. Hvordan har vi det i foreningen

Det går godt, men vi kan ikke forstå at der ikke er flere unge der interesserer sig for vor forening. Lidt mere liv på hjemmesiden kan måske hjælpe?

8. Eventuelt

Vi er som alle andre omfattet af de nye regler om privatlivet.

Da medlemmerne selv sender materiale ind, mener vi ikke at vi gør noget forkert.

Men er der nogen i bestyrelsen der hører noget yderligere, må i meget gerne række en finger i luften.

Næste møde er pakkemødet hos Bo og Birgitte den 1. december 2019 kl. 11.00